

DOI: 10.18572/2071-1166-2020-7-48-50

Проблемы правовой регламентации административного процесса в работах Л.Л. Попова

Майоров Владимир Иванович,

*профессор кафедры административной деятельности органов внутренних дел
Тюменского института повышения квалификации сотрудников МВД России,
доктор юридических наук, профессор
625049, г. Тюмень, ул. Амурская, д. 75
E-mail: 1955715@rambler.ru*

Статья написана к юбилею известного ученого Льва Леонидовича Попова, в ней рассматриваются основные проблемы регламентации административного процесса, исследуемые юбиляром, сквозь призму современных реформ в этой области.

Ключевые слова: административный процесс, Л.Л. Попов, административные процедуры, процессуальный кодекс, административный регламент.

Issues of the Legal Regulation of the Administrative Procedure in L.L. Popov`s Works

Mayorov Vladimir I.

*Professor of the Department of Administrative Activities of Internal Affairs Agencies
of the Tyumen Advanced Training Institute of the Ministry of the Interior of the Russian Federation
LL.D., Professor*

The article was written for the anniversary of the famous scientist Lev Leonidovich Popov, it examines the main problems of regulation of the administrative process, investigated by the hero of the day, through the prism of modern reforms in this area.

Keywords: administrative process, L.L. Popov, administrative procedures, procedural code, administrative regulations.